
Hola Arbuciencs!
Vull aprofitar l'ocasió que m'ofereix aquesta simpàtica revista local, per parlar un 

xic del Moto-Cross, i aclarir alguns conceptes que per manca d'informació, poden estar 
una mica equivocats.

El Cross és una branca del motociclisme esportiu que compta a Espanya amb milers de 
llicències federatives, que tenen el seu principal punt de concentració a Catalunya. - 
Prova d'aixo, es que cada any al Valies i Montgai se celebren dues proves puntuables 
per al campionat mundial, amb gran exit tant per part del públic com d'organització.

Arbúcies, que per les característiques naturals del seu entorn,és un lloc idoni per 
l'aficionat al Trial o Moto-Cross, també ho és per l'excursionista i admirador de la - 
natura, essent per tant inevitable, el xoc d'opinions i principis d'ambdós.

A la meva forma de veure, és problema de tots conservar i respetar la natura i l'ar- 
bucienca mes, degut que es amb la que tenim que conviure, però no que per això s'hagi - 
de marginar un esport que compta amb gran nombre de practicants i aficionats. De totes 
maneres, solucions n'hi ha| '

També m'agradaria dirigir-me a aquest sector de la societat, perquè parlar de moto- 
risme és parlar de "bojos". Crec sincerament que s'ha de saber distingir al clàssic - 
"xulo" (que fa soroll i circula a tota velocitat per als carrers, suposant un perill 
public), del veritable practicant, que com a màxim disputara una cursa un cop a la set
mana a qualsevol circuit degudament acondicionat.

El Moto-Cross en concret, és un esport molt noble, degut que n'hi ha d'altres que 
atempten fins i tot contra la integritat física dels sers vius.

Tampoc no hem d'oblidar que de la motoclicleta i les seves variants en surten milers 
de llocs de treball.

Equivocat o no, aquest és el meu punt de vista.

JOAN RODRIGO I COSTA.
En pròximes edicions, parlarem (a la secció d'esports) dels arbuciencs que practi

quen algun esport del motor.

Tota la raó a "Nota a Convergència local" 
signada per "Un simpatitzant", a la secció de 
la bústia de "Perxada".

No hem assistit en un sol acte ni cultural, 
ni social, ni popular, ni ecologista, etc... 
organitzat per el partit que precisament porta 
com a eslògan: "anem per feina".

Sí, és ben cert i comprenc la decepció del 
"Simpatitzant".

Com a contrarèplica alegre i alliçonadora, 
a la secció "Nens i Nenes", una carta -potser 
una faula?- d'una encantadora Núria, dóna una 
lliçó fenomenal de sensibilitat, sencillesa i 
tenacitat, per l'aplicació a una quantitat de 
fets que es poden dur a terme, construint i 
no "Tirant per terra les cabanes"...

Gràcies

Mercè Junoy

Arbúcies, a sis de desembre de 
l'any mil nou-cents vuitanta,

Benvolguda Gent de Perxada!!!!!!!
En primer lloc agrair-vos la publi

cació de la present lletra.
Ahir mentre ballava a la Discoteca 

Mariné vaig tenir una idea, com a tal 
és molt simple:

"Muntar un festival de música Rock"
Evidentment dur a terme i a bon ter

mini un muntatge d'aquest calibre i en- 
verqadura és feina d'una colla de gent.

Els que estiguem interessats en fer 
una cosa d'aquest tipus ens hauriem 
d'anar veient, anar trobant, anar en- 
reonant.

No sé quina seria la millor manera 
per contactar... pot ésser a travers 
de Perxada?

Bé, fins un altre i que passeu unes 
bones festes d'Hivern.

Salut!!!!!!!!

Manel Bonfill i Albizu


